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T.a.v. lokale politieke partij 
 
Woerden, 6 september 2021 
 
 
Onderwerp : Gemeenteraadverkiezingen  
Contact : mark@kameryck.nl / s.vanlaar@khn.nl  
 
 
Beste Fractievoorzitter,  
 
 
Het afgelopen anderhalve jaar zijn niet makkelijk geweest voor onze branche. Zo moest de horeca 
medio maart 2020 zeer abrupt de deuren sluiten, mochten we vanaf juni 2020 met restricties open 
maar in oktober 2020 moesten de deuren weer dicht. Een grote impact, zowel mentaal als 
financieel voor ons en onze gezinsleden. En helaas zijn wij er nog niet, het coronavirus is nog  
onder ons en bepaald nog steeds dagelijks ons leven. Daarnaast is een deel van onze branche 
deels gesloten en is er weinig tot geen perspectief op heropening.  
 
Maar wij kijken liever vooruit en met het oog op de gemeenteraadsverkiezingen in maart 2022 
willen wij u attenderen op de fijne samenwerking die wij op dit moment ervaren met het huidige 
college van B & W, de gemeenteraad, BOA’s en politie. Een samenwerking die wij graag in de 
toekomst, na de lokale verkiezingen, hopen voort te zetten.  
 
De afgelopen periode hebben wij, het bestuur van de lokale afdeling van KHN, zeer intensief 
contact gehad met wethouder Becht en [naam]. Regelmatig hebben wij gesproken over de op dat 
moment geldende noodverordening en maatregelen en hoe wij samen hier het beste mee om 
kunnen gaan. Wij hebben regelmatig onze punten kunnen aanleveren over hoe wij de maatregelen 
interpreteerde, maar ook inzake herstel van de Coronacrisis.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.khn.nl/
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Want het zal u niet verbazen, maar voor onze branche, wacht er nog een crisis na deze crisis. De 
schuldenberg is enorm en het zal dan ook jaren duren voordat wij deze hebben weggewerkt. Hier 
hebben wij uw hulp dan ook bij nodig. Naast het feit dat wij de goede samenwerking willen 
voortzetten, willen wij ook u attenderen op de volgende punten: 
 

✓ Herstel economie na coronacrisis  
De kans blijft aanwezig dat er helaas een aantal bedrijven zijn deuren de komende 
maanden permanent moeten sluiten, afslanken of zijn bedrijfsconcept (ingrijpend) moeten 
aanpassen. Met significant banenverlies tot gevolg, Naast de beperkende maatregelen heeft ook 
het verlies aan koopkracht als gevolg van de recessie een drukkende werking op herstel. 
Ondersteunend lokaal gemeentebeleid is nodig. Wij denken aan: 

• Samen optrekken in om/en bijscholingstrajecten middels een fonds  

• Een dringend verzoek om de lokale lasten (leges) deels af te schaffen of in ieder geval niet 
te verhogen. Minder lasten en regels rond exploitaties geeft ondernemers de ruimte om te 
herstellen en te ondernemen.   

• Verlagen van de toeristenbelasting en/of het herinvesteren van de opbrengsten in de 
sector 

• Mogelijkheid tot meer ruimte van ondernemerschap door oa voorlopig uitwaaieren 
terrassen toe te staan.  

 
✓ Eerlijk speelveld 

Daarnaast blijft het onderwerp Eerlijk speelveld altijd een punt van aandacht. Het bestuur vindt niet 
dat de huidige paracommerciële bepalingen moeten worden aangescherpt. Dit heeft in het 
verleden al genoeg discussie veroorzaakt. De horeca blijft dit nog steeds hele ruime bepalingen 
vinden, maar waar het spaak loopt, is dat deze bepalingen (in de praktijk) vaak nog ruimer worden 
geïnterpreteerd dan daadwerkelijk is toegestaan. Wij zouden dan ook graag zien dat er meer 
gecontroleerd wordt of de locaties zich ook daadwerkelijk aan deze regels houden. 
Paracommerciële instellingen vervullen een belangrijke functie in onze gemeente en wij begrijpen 
dat horeca-inkomsten een welkome aanvulling kunnen zijn op de andere inkomsten van deze 
instellingen (oa subsidie van de gemeente). Tegelijkertijd mag het niet zo zijn dat horecabedrijven 
worden gekannibaliseerd door paracommerciële en illegale instellingen die ongebreideld horeca 
kunnen bedrijven. Zeker niet in de periode waarin de horeca langzaam probeert op te krabbelen na 
de coronacrisis.  
 
Mocht u met het oog op de verkiezingen en uw partijprogramma toelichting nodig hebben of het 
gesprek met ons aan willen gaan dan horen wij dit uiteraard graag!  
 
Vriendelijke groet,  
 
 
Koninklijke Horeca Nederland, afdeling Woerden, Oudewater en Montfoort (W.O.M.) 
Mark Hagen, voorzitter  
Pike Uittenbogaard, vice- voorzitter  
Simone van Laar, regiomanager KHN 
 
 


